
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Protokoll från styrelsemöte i EBK den 6 september 2022 kl 19.00 
 
 
Lokal:  EBK.s klubbstuga 
 
 
Närvarande: Jan Fröjd 

Johan Kronstedt  
Kenth Gustafsson  
Hans Lindegren 
Markus Nilsson 
Lars Proos 
Mats Tuomas  
Fredric Wallsten 

 
 
Frånvarande: Christer Eriksson 

Magnus Hansson 
 
 
Distribueras till styrelse och revisorer. 
 
 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Jan Fröjd förklarade mötet öppnat. 
 
 
2. Dagordning fastställs 
Dagordningen fastställdes. 
 
 
3. Val av justeringsmän och mötessekreterare 
Kenth Gustafsson och Johan Kronstedt valdes till att justera dagens protokoll. 
Lars Proos valdes till att föra mötesprotokoll. 
 
 
4. Föregående styrelsemötes protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte granskades.  
I samband med granskningen beslutades om att fastställa mötesdatum för höstmöte 
till den 29 november 2022, plats Segeludden. Bestämdes att klubben bjuder på 
smörgåstårta.  
  



 

 

 
Vidare beslutades att ta fram skyltar för märkning av båtar vid vinterförvaringen i 
Tegelhagen. Skyltarna märks med medlemmens namn samt medlemsnummer och 
avhämtas i klubbstugan. Hans tar fram lista från BAS som skickas till Christer Öhrn 
för framställning av skyltarna. 
 
 
5. Ekonomi 
Klubben har följande medel och skulder: 
 
° Företagskonto 954 574 kr 
° Placeringskonto  90 970 kr 
 
Påpekades att vid personliga utlägg, läggs kvittot antingen i klubbens postlåda vid 
Strandvägen, alternativt aviseras utlägget till kassörerna och kvittot läggs i inboxen i 
klubstugan. 
 
6. Skrivelser 
Inga. 
 
 
7. Medlemmar 
Beslutade efter diskussion att bevilja en medlem med medlemsnummer 972 och 
med ett stödjande medlemskap, förtur till bryggplats, inklusive vinterplats i år. 
Medlemmen betalar därmed full medlemsavgift för 2022. Hans skickar faktura till 
medlemmen. 
 
 
8. Klubbstugan 
Klagomål har framförts om att sopor lämnats i klubbstugan i samband med 
vakttjänstgöring. Anslag uppsatt om att ta med eventuellt skräp när lokalen lämnas. 
 
 
9. Sommarhamnen 
Incidenter under sommaren med obehöriga som vistats i båtar, dock inget stulet. 
Diskuterade att överväga att sätta upp extra solcellsdriven belysning med 
rörelsedetektor på bryggorna. 
 
Beslutade efter diskussion att uppdra åt Mats och Christer att studera på vilket sätt 
andra båtklubbar har satt upp räddningsstegar och räddningslinor på bryggorna. 
Preliminärt diskuterades att sätta upp stegar i mitten av bryggorna samt på gavlarna 
och en lina längs bryggorna, på varje sida av bryggorna. 
 
 
10. Vinteruppläggningsplatsen samt torrsättning. 
Fortsatta problem med medlemmar som aldrig sjösätter sina båtar. Beslutade att 
Fredric skickar brev till de aktuella medlemmarna med anmodan om åtgärd. 
Beslutade vidare att Jan tar initiativ till möte med SoBu om avgiftsbeläggning och 
åtgärder mot medlemmar som missköter sin vinterförvaring. 
 
Se också punkt 4 om skyltar för märkning av båtar. 
 



 

 

Diskuterade medlemmen Tomas Andreasson, medlemsnummer 862, som har haft 
en extra uppläggningsplats för en liten båt, för sin son, men som nu köpt en betydligt 
större båt. Beslutade att Hans skickar ut faktura till sonen avseende avgift för 
uppläggningsplats och investeringsavgift för 2022, och från och med 2023, avgift för 
både sommar och vinterplats. 
 
 
11. Klubbholmen 
Stängs om två veckor. 
 
Kommer inför nästa säsong att sätta upp skyltar och namnsätta stigar och platser 
efter ”historiska klubbmedlemmar”. 
 
Routern trasig och därmed fungerar inte längre wifi. Inför nästa säsong inköps ny 
utrustning, som tål utomhusmiljön. 
 
Beslutade att nästa säsong fylla på med sand på olika ställen. Eventuellt samordnas 
detta med grannklubben (info@vaxholmsbatklubb.se).  
 
Beslutade också att, tidsmässigt separat från arbetshelgen, laga en stenkista på 
bryggorna. 
 
 
12. SoBu 
Jan meddelade att diskussionen med kommunen angående blästring skjutits upp 
flera gånger, och att den fortfarande inte har ägt rum. 
 
 
13. Festkommittén 
Se punkt 4 om beslutat datum för höstfest. 
 
Styrelsemedlemmarna ombads fundera över och eventuellt komma med förslag på 
en ny klubbmästare. 
 
 
14. Facebook 
Fredric lägger ut schemat för sjösättning på klubbens Facebooksida. 
 
 
15. Hemsidan/Formulär 
Formulär för anmälan till torrsättning utlagt.  
 
 
16. Övrigt 
Inget nytt 
 
  



 

 

 
17. Nästa möte 
Bestämde nästa styrelsemöte till torsdagen den 3 november. 
 
 
18. Actionpunkter 
Inget nytt 
 
 
19. Mötet avslutas 
Jan Fröjd förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jan Fröjd     Lars Proos 
Ordförande     Sekreterare vid mötet 
 
 
 
 
Johan Kronstedt    Kenth Gustafsson 
Justerare     Justerare 


